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XRP High Votage Generator (also known as MG): 
End of repair and spare parts availability by end of 2021 

 

Dear Valued Customer, 

 

With the introduction of the iVario high voltage generator family, Comet X-ray discontinued 

following products in July 2017, including XRS modules with one of the generators as part 

of the package:  

XRP-160/2.25 and XRP-160/4.5 

XRP-225/2.25 and XRP-225/4.5 

XRP-320/4.5 

XRP-450/4.5 

 

Following dates were communicated in the discontinuation letter from July 2017, allowing 

a smooth transition to the succeeding iVario generator products: 

orders can be placed until 31th December 2018 

deliveries will be realized until 31st March 2019 

replacement parts will be available until 31th December 2021 

 

Should you require a last time spare parts delivery, please work directly with your Comet 

sales representative to place your order until 31.01.2022. The spare parts will be 

delivered in 2022, delivery date will be confirmed according material availability and 

production capacity.  

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Marcel Odermatt 

Product Manager X-Ray modules 

 

  

 



Ноябрь 2021 

Comet AG 

X-ray Technology 

Швейцария 

Высоковольтный генератор XRP (также известный как MG): 

Окончание возможности ремонта и доступности запасных частей в конце 2021 

 

Уважаемый покупатель, 

С введением на рынок высоковольтных генераторов iVario, Comet X-ray прекратил производство 

ниже перечисленных продуктов в июле 2017, включая рентгеновские аппараты XRS в состав 

которых входят ниже указанные генераторы: 

XRP-160/2.25 и XRP -160/4.5 

XRP -225/2.25 и XRP -225 / 4.5 

XRP – 320/4.5 

XRP – 450/4.5 

В письме от июля 2017 о прекращении производства данной продукции были сообщены 

следующие даты, позволяющие плавно перейти к продукции генераторов iVario: 

Заказы могут быть размещены до 31 декабря 2018 

Поставки будут осуществляться до 31 марта 2019 

Запасные части будут доступны до 31 декабря 2021 

В случае если вам в последний раз требуются запасные части к генераторам XRP, пожалуйста, 

свяжитесь с вашим местным представителем Comet и разместите заказ не позднее 31.01.2022. В 

этом случае запасные части будут поставлены в 2022, срок поставки будет подтвержден в 

соответствии с доступностью материалов и загруженностью производства. 

 

С уважением, 

Марсель Одермат 

Продукт менеджер по рентгеновским аппаратам 
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